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Torsdag 6. september 

 

Denne torsdagen var satt av til dugnad på Sundåsen. Været var fint og vi som møtte fram, i 

alt 17 av klubbens medlemmer, hadde en fin samling. 

Vi hadde blitt informert av Bjørn Erik at det ikke var så mye å gjøre denne gangen. Som vi 

alle hadde merket så hadde sommeren ikke tilført området mye regn slik at det ikke hadde 

grodd noe særlig. 

 Knut Antonsen hadde startet noe tidligere så når vi ankom ca. kl. 18:30 så var det bare å 

starte på oppryddingen der Knut hadde vært. Det gjorde dugnaden for oss andre noe lettere 

og når «kaffegjengen» med Kai Ravnsborg-Gjertsen i spissen ankom ca. kl. 19:00 så var vi så 

godt som ferdige.  

Praten gikk løst om Sundåsen sin fantastiske beliggenhet samt utsikt til siste nytt fra Kai sin 

tur til London for å høre Lise Davidsen. 

 Det hadde vært en stor opplevelse og vi andre var nok noe misunnelige etter å ha hørt Kai 

sin historie. 

Vi avsluttet dugnaden med å besiktige de to benkene vi hadde satt opp og alle var enige i at 

benker samt plassering var perfekt. 

 

Torsdag 13. september 

 

Besøk Oslofjord Convention Center (OCC), Brunstad. Ca 30 rotarianere og ledsagere ble 

møtte av Kamilla som er ansvarlig for hotelldriften (Housekeeping Manager). 

 

Vi ble først vist til et møterom med fantastisk utsikt mot strandområdet. 

 

Hun orienterte her om OCC og anlegget: 

• OCC er et komersielt selskap som driver anlegget på vegne av eieren 

(Brunstadstiftelsen) 

• Anlegegt er tegnet av arkitekt Niels Torp 

o Lagt vekt på kommunikasjon mellom de enkelte bygningene 

• Plenumssal med 6400 sitteplasser og hvor de kan dekke bankettmiddag til 2500 

• Hotellkapasitet med 1600 rom og 877 leiligheter 

• Største konferansesenter i Europa 

• Kan ta alle typer arrangementer fra små til store 

• Satser på arrangementer innen tro og livssyn og idrett samt bedriftsinterne 

arrangementer 

• Idrettsanlegg med flerbrukshall med svømmehall og helsesenter, ishockeyhall og to 

fotballbaner åpnes desember 2018 

• Idrettsanleggene vi bli tilgjengelige for klubber i  Sandefjord kommune og Vear til 

gjengs priser 
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• Helsesenteret og svømmehallene vil vøre tilgjengelige for befolkningen 

 

Besøket ble avsluttet med en omvisning på området. 

 

 

Torsdag 20. september 
Presidenten ønsket velkommen. 

 

Kveldens hovedtema var ”fru Lauretta”. 

 

Birgitte Lund  Østli har tatt initiativ til å bruke det gamle maskinverkstedet i Melsomvik til et 

kulturelt formål.  

Navnet kommer for å  hedre en skipperkone i Melsomvik som ble forlatt av sin mann og som 

startet gjestgivervirksomhet for å brødfø seg selv og sine barn. Fru Lauretta var navnet på en 

seilskute. 

 

I bygget planlegges det en kafeteria og etter hvert lokaler som kan benyttes til ulike 

kulturformål. 

 

Bygget er vernet, og de har bl.a. fårr et stort bidra fra Norsk kulturminnefond på 1 mill for å 

ruste opp det utvendige. Utbygger i Melsomvik bidrar samt at mye arbeid skjer på dugnad. 

Restaurering av vinduer og utvendige murarbeider utgjør mye av kostnadene. 

 

Birgite fikk gode ord en flaske vin med på veien hjem 

 

 

Torsdag 27. september 

Hovedforedraget denne kveldene var nytt fra mitt yrke ved Even Hatlo Andersen. 

Han jobber ved Agility Subsea Fabrication (ASF). 

AFS har sitt utspring i skipsbygging i Tønsberg (Kaldnes) og Langesund. Det har i dag 

produksjon av undervannsystemer i Tønsberg og Røra. De har stor sett hele verden som 

marked, og har spesialisert seg på produksjon av innretninger for produksjon av olje og gass 

på havbunnen. 

Viktig for fremtiden er kostnadskontroll og å bygge allianser. 

 

 

 
 


